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Številka :  032-5/2022 (150) 
Datum  :  19.09.2022 
 

Z A P I S N I K 
 

19. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v sredo, 14.09.2022 
ob 17. uri, v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI:  Janez Gunde, Tone Hodnik, Matjaž Jakše, Anton Jarkovič, Primož Kadunc,  

Jože Kržičnik, Matej Kuhar, Melita Skušek in Blaž Zagorc. 
  
19. redno sejo je vodil  podžupan v funkciji župana Robert Zagorc. 
Seja se je pričela ob 1700 uri.  
Navzočih je bilo 9 (devet) članov Občinskega sveta, seja je bila sklepčna. 
 
 Na seji so bili navzoči: Stanislav Matija Tomazin, predsednik Nadzornega odbora (poročevalec pri točki    
 9), člani Občinske uprave in novinarji. 
 
Podžupan v funkciji župana je pozdravil navzoče in jih obvestil, da se seja snema. 
 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

 1.      Določitev dnevnega reda 

 2.      Pregled in potrditev zapisnika 18. redne in 12. dopisne seje 
 3.      Poročilo podžupana v funkciji župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema 
          sejama - seznanitev 
 4.      Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega 
          vzgojno - izobraževalnega zavoda Osnovna šola Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki 
 5.      Predlog Sklepa o imenovanju Uredniškega odbora Kostanjeviških novic  
 6.      Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 2022-  
          Rebalans 
 7.      Predlog Dopolnjenega predloga Letnega programa prodaje, nabave in najema občinskega 
          stvarnega in finančnega premoženja Občine Kostanjevica na Krki za leto 2022  

 8.      Predlog Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 2023:  
8.1. Predlog Sklepa o Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Kostanjevica na 
        Krki za leto 2023 
8.2. Predlog Sklepa o opravi javne razprave o predlogu proračuna Občine Kostanjevica na 
        Krki za leto 2023 

9.      Poročilo Nadzornega odbora Občine Kostanjevica na Krki o opravljenih nadzorih v letu 2022  
           - seznanitev   
10.     Predlog Sklepa o pobratenju Občine Kostanjevica na Krki z Općino Rešetari iz Republike  

Hrvaške 
11.     Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
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Podžupan v funkciji župana je na podlagi 30. člena Poslovnika umaknil iz predlaganega dnevnega reda 
točko pod  zaporedno številko 10: 
10.    Predlog Sklepa o pobratenju Občine Kostanjevica na Krki z Općino Rešetari iz Republike Hrvaške      
 
4. odstavek 30. člena Poslovnika pravi: Predlagatelj točke dnevnega reda lahko točko sam umakne vse 
do glasovanja o dnevnem redu. O predlagateljevem umiku točke svet ne razpravlja in ne glasuje. 
Ostale točke se ustrezno preštevilčijo in jih je namesto 11, sedaj 10. 
(Po sklicu seje je bilo ugotovljeno, da je bil sklep že sprejet na 6. redni seji OS, št. 032-19/2019, dne 
23.10.2019). 
 
Podžupan v funkciji župana je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu.      
Razprave ni bilo. 
 
Podžupan  v funkciji župana je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme predlog dnevnega reda za 19. redno sejo v 
predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   9 

ZA:                     9 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnika 18. redne in 12. dopisne seje 
Podžupan v funkciji župana  je povedal, da je bilo gradivo za točko posredovano s sklicem seje z dne 
06.09.2022. 

 

Podžupan v funkciji župana je odprl razpravo po zapisniku 18. redne seje. 

Razprave ni bilo. 

  

 Podžupan v funkciji župana je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 18. redne seje v predlagani obliki.  

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   9 

ZA:                     9 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

V uvodu  je podžupan v funkciji župana  povedal, da so člani občinskega sveta prejeli na klop nov, 
popravljen zapisnik 12. dopisne seje. Od nastopa funkcije podžupana v funkciji župana sam nima več 
pravice glasovati, zato je izid glasovanja soglasno 9 in ne 10 članov občinskega sveta.   

Podžupan v funkciji župana je odprl razpravo po zapisniku 12. dopisne seje.  

 

Razprave ni bilo. 
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  Podžupan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 12. dopisne seje v predlagani obliki.  

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   9 

ZA:                     9 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet.  

AD 3. 
Poročilo podžupana v funkciji župana  o izvrševanju sklepov 

Občinskega sveta med obema sejama 

Podžupan v funkciji župana  je v uvodu povedal, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Poročilo 
o realizaciji sklepov 18. redne in 12. dopisne  seje je bilo poslano s sklicem seje, sam pa je podal ustno 
poročilo o aktualnih zadevah: 

- dan po prejšnji seji sveta smo se soočili z izgubo župana in vsemi s tem povezanimi dogodki in 
uradnimi postopki; delo poteka naprej, ga pa pogrešamo in nedvomno ga bomo ohranili v 
trajnem spominu,    

- dela na južnem mostu so v polnem teku in se odvijajo po zastavljenem načrtu, predvidoma se 
bodo zaključila do 15. oktobra, 

- poteka obnova vodovoda na Grajski cesti, 

- v teku je izgradnja cestne razsvetljave na Oštrcu, ki mora biti zaključena do konca oktobra, 

- vsak čas se bodo pričela dela na Vodeniški cesti - nadaljevanje do odcepa za Podstrm,  

- projekt kolesarske povezave Krško - Kostanjevica na Krki (odsek Dobe - Prekopa so gradbena 
dela zaključena, pred prevzemom tega odseka se vzpostavi še prometna signalizacija, 
razsvetljava in druga zaključna dela), 

- za cesto Kostanjevica - Podbočje, katere obnovo vodi in financira DRSI, je podpisanih že večino 
kupoprodajnih pogodb, dela se bodo začela predvidoma  prihodnje leto, 

- glede pločnika do bencinskega servisa je bila oddana hidrološko - hidravlična študija na DRSV, 
pričakuje se pozitivno mnenje in sledi samo še izdelava projekta za izvedbo in se lahko v 
naslednjem letu začne z izvedbo,    

- v območju stanovanjskih hiš Gorjupova - nadaljevanje je pridobljeno gradbeno dovoljenje, 
izdelan in predan projekt za izvedbo, v proračunu za prihodnje leto pa so predvidena sredstva 
za pričetek del,   

- v zvezi z OPN potekajo usklajevalni sestanki z nosilci urejanja prostora (v začetku julija na 
Ministrstvu za kmetijstvo in na Zavodu za varstvo narave; v petek, 09.09.2022 na MOP), še 
vedno se čaka mnenje DRSV; v kolikor ne bo potrebna celovita presoja vpliva na okolje, bo 
javna obravnava dopolnjenega osnutka predvidoma še letos,   

- po več mesecih čakanja smo končno prejeli odgovor DRSV v zvezi z obnovo dvorca na 
poplavnem območju; na podlagi prejetega odgovora smo se odločili, da nadaljujemo s 
projektiranjem, kjer bomo morali posebno pozornost posvetiti vplivu poplav,  

- z urejanjem zunanje okolice se zaključujejo dela na obnovi stare Osnovne šole v Črneči vasi, 
slavnostna otvoritev bo v soboto, 15. oktobra, ko bo podpisana tudi listina o pobratenju z 
Općino Rešetari, 

- z naslednjim tednom se prične obnova tartana na ŠRC-ju, 

- danes so začeli z risanjem talnih označb za umiritev prometa pri šoli. 
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Podžupan v funkciji župana je odprl razpravo po podanem poročilu. 

Razprave ni bilo, zato je podžupan v funkciji župana zaključil razpravo in točko. 

 

                                                                              AD 4. 

Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja  
v svet javnega vzgojno - izobraževalnega zavoda  

Osnovna šola Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja 
svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 
 
Predlog Sklepa je predhodno obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  Na 
seji je poročal Robert Zagorc, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 

Podžupan v funkciji župana je odprl razpravo. 

Razpravljala sta Melita Skušek in Matjaž Jakše. 

Melita Skušek je povedala, da so veseli novega člana Sveta šole, čeprav se z imenovanjem ni tako 
mudilo. Vprašala je, kje je bil objavljen javni poziv za imenovanje kandidata in zakaj ni na dnevnem 
redu sprememba Akta o ustanovitvi javnega zavoda OŠ Jožeta Gorjupa? 

Anita Krajnc je odgovorila, da je imenovanje člana Sveta zavoda predlagala Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja, sprememba Akta pa bo na dnevnem redu naslednje seje. 

Matjaž Jakše je povedal, da moramo vsi skrbeti za zakonitost in transparentnost, hkrati pa dodal, da 
ga moti, da je bil tudi rok razpisa za ravnatelja samo 14 dni in zahtevan plan dela za 5 let, ki ga realno 
ni mogoče podati v 14 dneh. 

 

Druge razprave ni bilo. 

 

Podžupan v funkciji župana je zaključil  razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o spremembi Sklepa o imenovanju 
predstavnikov ustanovitelja v svet javnega vzgojno - izobraževalnega zavoda Osnovna šola Jožeta 
Gorjupa Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   9 

ZA:                     9 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

AD 5.  
Predlog Sklepa o imenovanju Uredniškega odbora Kostanjeviških novic 

Gradivo za točko je bilo  poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Judita Lajkovič, direktorica 
občinske uprave. 
  

Podžupan v funkciji župana se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo.  

Razprave ni bilo. 

 



 

 5 

Podžupan v funkciji župana je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o imenovanju Uredniškega odbora 
Kostanjeviških novic v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   9 

ZA:                     9 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 6. 

Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki 
za leto 2022 -  Rebalans 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Karla Gašpar, višja 
svetovalka I za javne finance, proračun in gospodarske dejavnosti. 
 

Podžupan v funkciji župana se je zahvalil poročevalki in povedal, da je gradivo predhodno obravnaval 
Odbor za finance in občinsko premoženje. Na seji je poročal predsednik odbora, Matjaž Jakše.  

  

Podžupan v funkciji župana se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

Razpravljala je Melita Skušek, ki je vprašala, kdo je občinski urbanist? 

Karla Gašpar je povedala, da Terragis iz Ljubljane. 

  

Podžupan v funkciji župana je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Odlok o spremembi Odloka o proračunu 
Občine Kostanjevica na Krki za leto 2022 - Rebalans v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   9 

ZA:                     9 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

AD 7. 

Predlog Dopolnjenega predloga Letnega programa prodaje, nabave in najema občinskega 

stvarnega in finančnega premoženja Občine Kostanjevica na Krki za leto 2022 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala direktorica občinske uprave 
Judita Lajkovič. 

  

Podžupan v funkciji župana se je zahvalil poročevalki in povedal, da je gradivo predhodno obravnaval 
Odbor za finance in občinsko premoženje. Na seji je poročal predsednik odbora, Matjaž Jakše.  

  

Podžupan v funkciji župana se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

Razpravljala sta Anton Jarkovič in Matjaž Jakše. 

Anton Jarkovič je vprašal, kaj je parcela ob Krki? 

Judita Lajkovič je odgovorila, da je to vrt pri župnišču. 
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Anton Jarkovič je vprašal če mora biti zemljišče ob župnišču v programu prodaje? Predlagal je, da se 
ga izbriše iz programa. Paziti je potrebno, da ne bo občina kasneje druge prosila za služnost.  

Matjaž Jakše je povedal, da je glede zemljišča ob župnišču dogovor z župnijo, ob prodaji njihovega 
deleža 1/77 v mestni hosti. 

 

Podžupan v funkciji župana je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Dopolnjen predlog Letnega programa prodaje, 
nabave in najema občinskega stvarnega in finančnega premoženja Občine Kostanjevica na Krki za 
leto 2022 v predlagani obliki.  

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   9 

ZA:                     9 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

AD 8. 
             Predlog Odloka o proračunu Občine Kostanjevica na Krki za leto 2023: 

8.1.  Predlog  Sklepa o Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine    
         Kostanjevica na  Krki za leto 2023 
8.2.  Predlog Sklepa o opravi javne razprave o predlogu proračuna Občine  
         Kostanjevica na Krki za leto 2023 

Gradivo za točko je bilo  poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila sta podali Karla Gašpar, višja 
svetovalka I za javne finance, proračun in gospodarske dejavnosti in Judita Lajkovič, direktorica 
občinske uprave. 
 

Podžupan v funkciji župana se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razpravljala sta Melita Skušek in Matjaž Jakše. 

Melita Skušek je vprašala, če se razmišlja o participativnem proračunu občine in kaj se dogaja s 
projektom Mestni dvorec. 

Karla Gašpar je odgovorila, da pri sestavi proračuna vedno zmanjkuje sredstev in viška pri nas ni, zato 
jih ni na voljo za participativni proračun. 

Podžupan v funkciji župana je povedal, da bo potrebno tudi s to prakso enkrat začeti. 

Matjaž Jakše je povedal, da ni tega mnenja kot podžupan v funkciji župana, ker v občinskem svetu ni 
list in ni strank. Svetniki so izvoljeni neposredno, vsi predstavljajo svoj okoliš in poznajo svoj kraj. Lep 
primer je Črneča vas. Sicer bi se lahko zgodilo, da bi določena skupina uzurpirala proračun. 

 

Glede mestnega dvorca pa je podžupan v funkciji župana povedal, da je prišlo mnenje vodarjev in da 
se s projektom nadaljuje, kot je bilo povedano že v tretji točki. 

 

Podžupan v funkciji župana je zaključil razpravo in predlagal prvi sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o Načrtu ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Kostanjevica na  Krki za leto 2023 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   9 
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ZA:                     9 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

Podžupan v funkciji župana je Občinskemu svetu predlagal še drugi sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o opravi javne razprave o predlogu 
proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2023 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   9 

ZA:                     9 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

AD 9. 

Poročilo Nadzornega odbora Občine Kostanjevica na Krki 

o opravljenih nadzorih v letu 2022 – seznanitev 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje, navzočim članom občinskega sveta ga je predstavil 
predsednik Nadzornega odbora Občine Kostanjevica na Krki, Stanislav Matija Tomazin. Na koncu je 
povedal, da gre tokratna nagrada za opravljene nadzore Pihalnemu orkestru Kostanjevica na Krki.  

 

Podžupan v funkciji župana se je zahvalil predsedniku Nadzornega odbora za poročilo in odprl 
razpravo. 

 

Razprave ni bilo, podžupan v funkciji župana je zaključil razpravo in točko. 

 

AD 10. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
Anita Krajnc je navzočim predstavila Trajnostni razvoj in aktivnosti Zelene sheme. Gradivo je priloga 
zapisnika. 

Melita Skušek je povedala, da se je šola vključila v mednarodno pobudo Tek za podnebne spremembe, 
ki bo 19. oktobra 2022. Predlagala je, da se vključi tudi občina. 

Matjaž Jakše je povedal, da so mu všeč talne označbe, ki jih rišejo pri šoli. Označil jih je kot simpatične 
in opozorilne.  

Melita Skušek je povedala, da je to kljub temu nevarna točka in vprašala, kaj je s hitrostnimi ovirami 
na cesti iz Podbočja do šole in izpostavila problem avtobusnega postajališča na Dobah - ni prehoda za 
pešce. Začasno so zadevo rešili s kombijem, ki se krožno vrne in odloži otroke. 

Anita Krajnc je povedala, da je bil poslan dopis na DRSI. 

Jože Kržičnik je povedal, da so nekateri predolgo na postajališču za avtodome, tudi 14 dni do tri tedne  
in vprašal, kdo to kontrolira? 

Anton Jarkovič je povedal, da je problem v tem, ker redarji čez vikend ne delajo. Potrebno bo najti 
drug sistem za parkirišče. Vprašal je tudi, kaj je s polnilnico za električne avtomobile, če se kaj ureja 
glede plačila. 

Judita Lajkovič je odgovorila, da se lahko redarju odredi da dela tudi čez vikend, vendar ga mora tista 
občina, ki zahteva njegovo prisotnost, tudi plačati.  
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Matjaž Jakše je povedal, da je potrebno premisliti in najti neko pametno rešitev. sigurno ima neke 
pozitivne učinke, vse pa tudi ni treba zaračunati. 

Melita Skušek je povedala, da vse nekaj stane in se mora povrniti. 

Karla Gašpar je odgovorila, da se stroški na PZA pokrivajo. 

Matej Kuhar (OU) je povedal, da je potrebno uvesti ne samo tehnologijo, ampak tudi upravljavca. Po 
preverjanju ostalih občin glede PZA se za javne površine rampa odsvetuje. Pridobljena ponudba za 
postavitev rampe pa je v višini 40.000 €.  

Matej Kuhar je povedal, da je večji problem, ko osebna vozila parkirajo na PZA, avtodomi pa nimajo 
prostora. 

Melita Skušek je predstavila pobudo prebivalcev otoka za zaporo južnega mostu. Podala je predlog, da 
se točka uvrsti na dnevni red naslednje seje občinskega sveta. 

Judita Lajkovič je povedala, naj se pobuda, v kolikor jo ima v elektronski obliki, pošlje na občino in se 
jo bo ustrezno obravnavalo.  

Jože Kržičnik je vprašal, kdo je podal pobudo, ker je dobil telefonske klice nasprotnikov te pobude in 
se s predlogom ne strinja. 

Matjaž Jakše je predlagal, da se napravi strokovna analiza, da se bo lažje odločalo. 

Jože Kržičnik je vprašal, kaj se dogaja z javnimi WC-ji. 

Anita Krajnc je odgovorila, da se čaka na rezultate razpisa, kar pomeni, da se bo zadeva reševala v 
sklopu projekta, sicer bo občina k temu pristopila sama. 

Matej Kuhar je vse povabil 15. oktobra na otvoritev šole v Črneči vasi. 

 

Podžupan v funkciji župana, pa je navzoče povabil v nedeljo, 25. septembra na Prekopa na prireditev 
»Pa zapojmo eno po Prekopško« in jih seznanil, da bo kandidiral za župana. 

 
Ob 1822 uri je podžupan v funkciji župana ugotovil, da je dnevni red 19. redne seje Občinskega sveta 
Občine Kostanjevica na Krki izčrpan. Navzočim se je zahvalil za udeležbo in sodelovanje na seji in jim 
zaželel lep preostanek dneva. 

 
Ob enem pa je v svojem imenu in v imenu članov občinske uprave ter kolegov svetnikov voščil svetniku 
Janezu Gundi za rojstni dan, ki ga je praznoval 10. septembra in mu zaželel zdravja in vse dobro, tako 
osebno kot pri njegovem delu in mu ob tej priložnosti izročil majhno pozornost.   
Direktorica občinske uprave pa je v imenu vseh navzočih čestitata podžupanu v funkciji župana 
Robertu Zagorcu za rojstni dan, ki ga je praznoval 21. avgusta. 
 
 
Zapisala:                                        Robert Zagorc,  
Marjana Krhin, tajnica                    podžupan v funkciji župana                                                                                       


